
Protokół nr XXXIX/2021 

Nadzwyczajne obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto w dniu 6 października o godz. 

20:15, a zakończono o godz. 20:35 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył XXXVIII Sesję Rady Gminy Michałowice w dniu 6 

października 2021 roku. Na wstępie przywitał Radnych, pana Wójta Antoniego Rumian, 

panią Skarbnik Agatę Krzyżak-Szotę oraz pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Władysław Dyna, Jakub Fluder, 

Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, 

Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (3) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Eleonora Dyląg, Adam Jurek 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 

protokołu/: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

5.  Dyskusja, wolne wnioski. 



6. Zamknięcie sesji. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne odczytany porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Alicja Bednarczyk, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Władysław Dyna, Jakub Fluder, 

Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, 

Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (3) 

Iwona Bińczycka-Kołacz, Eleonora Dyląg, Adam Jurek 

 Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 3, 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 

rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o zmiany  w budżecie, omówię może razem ze zmianami w 

wieloletniej prognozie  finansowej, zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 616 000  zł 

w tym wydatki bieżące o kwotę 452 392,65 a wydatki majątkowe, o  kwotę 163 607,35 w 

związku z tym wydatki te zostaną pokryte zwiększeniem planowanego kredytu o kwotę 616 

000 i planowane  deficyty po zmianach wynosi 7 026 856,18.  Środki to zostały 

zabezpieczone na wypłatę wyroku sądowego  z tytułu zajęcia komorniczego oraz przekazania 

środków do  bezpośrednio do spółki oraz zabezpieczamy wydatki na które  żeśmy ściągnęli w 



zarządzeniu wójta na wypłatę tych środków,  w najbliższym czasie środki te powinny wrócić 

na rachunek bankowy.  W związku z tym, będziemy czekać aż sąd nam wróci depozyt  

sądowy, oraz pozostałą część.  Jeżeli chodzi o zmiany wieloletniej prognozy finansowej to  

tak naprawdę dokonaliśmy uaktualnienia poziomu dochodów i  wydatków o zarządzenie z 30 

września tam otrzymaliśmy dotacje  dla Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 35118 zł. 

Wprowadziliśmy te wydatki oraz przychody pochodzące z kredytu w kwocie 616000. Także 

są to wszystkie zmiany jeżeli są jakieś pytania bardzo proszę. 

 Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W. Dyna: Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał /załącznik 

nr  3,4 do protokołu/. 

R. Browarnik: Komisja Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała  projekty uchwał 

/załącznik nr 5, 6 do protokołu/. 

Radny M. Kozłowski: Naprawdę przykro nam wszystkim, że tak się stało. Są już duże 

pieniądze, bynajmniej za to moglibyśmy mieć ze cztery nowe piękne, place zabaw dla dzieci. 

No ale trudno. Tak się stało, no szkoda i mówię cwani zawsze górują.  

Radna R. Browarnik: Ja uważam, że no wiadomo, że źle się stało  natomiast walczyliśmy do 

końca i uważam, że i tak by  walczyliśmy trochę bo tak to mogłoby się okazać że te stawy 

przestały by istnieć już dawno i zostały zabudowane, także jest jakiś tam jak to się mówi 

dodatek społeczny, że jednak istnieją są do tej pory. Natomiast kwestia wykupienia ich 

dawno temu też było jakąś dużą kwotą dla nas. Więc moglibyśmy to kupić ale też była 

kosztowna rzecz, prawda? 

Pan Wójt: Szanowni państwo kupienie tej działki nie rozwiązywało problemu, jak wtedy już 

dyskutowaliśmy wielokrotnie to trzeba by było kiedy tą działkę zabezpieczyć żeby tam się 

nikt nie utopił, bo gdyby się ktoś utopił to by Wójt poszedł siedzieć. Więc nie jest tylko 

kwestią kupienia działki ale potem zagospodarowania tej działki. Szanowni Państwo  

Myślę, że tą dyskusję powinniśmy przeprowadzić jeszcze bo ja będę chciał państwo coś 

powiedzieć więcej, ale myślę, że na komisjach jak ja to oceniam i jakie wnioski z tego 



wyciągać. Tak naprawdę to mówię, dzisiaj stanęliśmy w takiej sytuacji z panią skarbnik, że 

gdybyście się państwo nie zebrali nie byłoby tej sesji zwołanej, to nam groziłaby dyscyplina 

finansów publicznych, ustawa mówi że sami powinniśmy zgłosić ewentualnie to złamanie 

zgodnie z ustawioną o finansach publicznych i jakieś sankcje by nam za to groziły. Pierwszy 

raz w życiu mi się coś takiego zdarza, kto nie robi nic, ten błędów nie popełnia. Także był to 

wyjątkowy splot okoliczności też bardzo niekorzystnych i przez nas także niezrozumiały 

niezrozumiałych ze względu na choćby samo postępowanie sądowe i to co tam się w sądzie 

działo i jak to wszystko trwało w sądzie jak zeznawały strony w czasie tej całej tej całej 

sprawie. Mi się nie chce dzisiaj tego wszystkiego rozdrapywać ale kiedyś państwu opowiem. 

Radny W. Dyna: Ja bym tylko dodał jeszcze że no nie wiem, Pani skarbnik tłumaczyła tutaj 

jak to wszystko wyglądało ale chyba ktoś tutaj nie dopilnował tych rzeczy także dobrze by 

było się przypatrzeć temu. Bo to myśmy to wiedzieli o tym już dawno, a koszty będą 

komornicze. 

Pani Skarbnik: Również liczyliśmy na depozyt sądowy z uwagi na to, że depozyt sądowy 

został złożony przed terminem wykonania sprostowania wyroku. A sąd nam odrzucił depozyt 

sądowy w związku z prostowaniem, które nastąpiło po złożeniu depozytu. Nie liczyliśmy, że 

będzie dla nas po prostu nieprzychylne.  

Radny W. Dyna: Jak to jest, że wierzyciel, dostaje na drugi dzień klauzulę wykonalności i 

składa od razu do komornika. 

Pani Skarbnik:  tutaj jest to nieprawdopodobne działanie bo my nawet nie dostaliśmy 

jakiegoś pisma bezpośrednio od przedstawiciela prawnego czy bezpośrednio od Spółki, nic 

na piśmie na nie wpłynęło. Zadzwonił pan mecenas do radczyni prawnej i ona powiedziała, 

że mamy środki w depozycie sądowym i będziemy chcieli się dogadać, że my się nie uchlamy. 

Tylko czekamy na te środki jak wrócą z depozytu sądowego. Złożyliśmy pismo do komornika 

sądowego z prośbą o wydłużenie tego terminu do momentu, aż nam wrócą środki z 

depozytu sądowego. Niestety do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi a klauzula 

wykonalności nastąpiła.  

Radny M. Kozłowski: uważam, że za szybko ustąpiliśmy i im przekazaliśmy te pieniądze. 



Pani Skarbnik : Staraliśmy się to załatwić na wszystkie możliwe sposoby. Natomiast w ciągu 

tygodnia z weekendem pośrodku,  nie jesteśmy w stanie wszystkiego. Będziemy działać 

dalej, także tutaj tej sprawy tak nie zostawimy. 

Radny M. Kozłowski: proponuję pomyśleć o kasacji tego wyroku.  

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały XXXIX/308/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 6 października 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice 

na 2021 rok 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Jakub 

Fluder, Daniel Gajoch, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta 

Zębala 

PRZECIW (1) 

Marek Kozłowski, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Dyna, 

NIEOBECNI (3) 

Eleonora Dyląg, Aneta Szydłowska, Adam Jurek 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XXXIX/309/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 6 października 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 



ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Jakub 

Fluder, Daniel Gajoch, Ewa Krawczyk, Zofia Puchalska-Wilk, Wanda Wesołowska, Elżbieta 

Zębala 

PRZECIW (1) 

Marek Kozłowski, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Dyna, 

NIEOBECNI (3) 

Eleonora Dyląg, Aneta Szydłowska, Adam Jurek 

Uchwała została podjęta. 

Ad 5. Dyskusja, wolne wnioski. 

Brak wniosków.  

Ad 6. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

Michałowice zamknął XXXIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w 

dniu 6 października 2021 o godz. 20:35. 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 


